
 
 

Motion till Nacka kommunfullmäktige 

 

 

Bygg återvinningsstationer – nära och tillgängliga 

För många Nackabor finns idag inget reellt alternativ till att kasta alla sina sopor i den enda 

soptunnan. Matavfallsinsamling är inte obligatorisk utan insamlingskärl ställs bara upp när en 

fastighetsägare särskilt beställt det. Att separera andra sopor (tidningar, glasflaskor, plast, 

metall mm) förutsätter att man har tillgång till en återvinningsstation där man kan lämna dem.  

För många Nackabor finnsingen återvinningsstation i den absoluta närheten. I praktiken 

förutsätter det ofta att man har tillgång till bil för att lämna sopor vid en återvinningsstation 

just för att avståndet är för långt för att många ska släpa sina sopor dit hemifrån per fot.  

Nacka behöver helt enkelt ett ytterligare stort antal nya återvinningsstationer för att råda bot 

på detta. Nyligen (december 2015 – januari 2016) har fem detaljplaner för 

återvinningsstationer behandlats i Kommunstyrelsen. Det är i sig alldeles utmärkt men 

gemensamt för dessa fem är att de placerats så att igen har särskilt nära till dem och att de 

ligger invid vägar, uppenbarligen avsiktigt för att man ska kunna köra bil dit.  

Återvinning av sopor är viktigt för oss alla som ett sätt att minska miljöbelastningen. Men då 

ska vi lätt kunna ta med oss soporna till en återvinningsstation som ligger i direkt anslutning 

till där vi bor. Att behöva åka bil förtar miljövinsten förutom att det innebär att många då alls 

inte har tillgång till återvinningsstationerna. 

 

Därför yrkar vi 

 att återvinningsstationer byggs så att alla på sikt, senast vid utgången av 2019) ska ha en i 

bostadens närhet på max 5 minuters gångavstånd 

 att återvinningstationer som byggs ska placeras så att de enkelt nås till fots och inte 

förutsätter att man åker bil 
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